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1. Mötets öppnande 

Mötet öppnas. 

 

2. Fastställande av dagordning  

Föreslagen dagordning fastställs.   

 

3. Val av justerare 

Magnus Brattström och Clarence Kopparberg väljs till justerare.  

  

4. Föregående protokoll 

Rådet godkänner förgående protokoll.  

 

5. Förvaltningen rapporterar 
 

Julia Ögren, ny nämndsekreterare, presenterar sig.  

 

Ylva Jonsson, medicinskt ansvarig för rehabilitering (MAR), 

presenterar sig. Ylva kommer arbeta i Skarpnäck och ytterligare 

fyra stadsdelar (Farsta, Skärholmen, Älvsjö-Hägersten, Enskede-

Årsta-Vantör). Hennes uppdrag är strategiskt där hon ansvarar för 

patientsäkerhetsfrågor kopplat till rehabiliteringsområdet.   

 

Karin Bülow berättar att det nu är tydligt att smittspridningen 

avtagit, vilket också syns genom att sjukfrånvaron bland 

medarbetare åtgått till det normala. Vaccination, dos 4, till de 

boende på Hemmet för gamla pågår denna vecka. Hemtjänstkunder 

erbjuds dos 4 på vårdcentral.  

 

Medarbetarna arbetar fortsatt med skyddsutrustning och har 

munskydd under hela arbetspasset vilket förvaltningen räknar med 

kommer fortsätta under en längre period. Verksamheterna har dragit 

lärdomar av den utmanande situationen med hög sjukfrånvaro. 

Stora omställningar har gjorts inom verksamheterna med gott 

resultat, kontroller visar även att medarbetarna har god följsamhet 

till hygienrutiner. 

Vidare informerar Karin om att hela förvaltningen har sett över 

beredskapsplaner i och med det försämrade säkerhetspolitiska läget. 

Förvaltningen samverkar med andra förvaltningar och bolag i 

staden kring flyktingmottagande. 

 

Karin berättar att temat på nästa stadsdelsnämndsammanträde är 

Handlingsplan för en äldrevänlig stad. Stadens äldreombudsman 

kommer delta och presentera stadens övergripande arbete med 

handlingsplanen. 
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6. Frågor inför nämndsammanträdet 26 augusti 

 

§ 7  

Fördelning av föreningsbidrag 2022 

Rådet är positivt till att stadsdelen fortsätter att stödja 

pensionärsorganisationerna och övrigt föreningsliv. 

 

§ 8 

Ny förskola på Karlskronavägen 

Rådet är positivt till förslaget.  

 

§ 9 

Fyllnadsval till sociala delegationen för år 2022 

Rådet har inga synpunkter. 

 

§ 10 

Miniramp mellan Pungpinan och Enskededalen 

Rådet har inga synpunkter. 

 

§ 11 

Indragna uppföljningar av barn under pandemin (Svar på skrivelse 

från Tina Kratz m.fl. (V) och Monica Lövström m.fl. (S)).  

Karin förtydligar att ett omskrivet ärende om barn som farit illa i 

berörd skrivelse inte hör till Skarpnäcks stadsdelsnämnd. Däremot 

har socialtjänsten i Skarpnäck också behövt boka om 

uppföljningssamtal i barnärenden samt att vissa samtal har hållits 

digitalt under pandemin. 

 

Rådet frågar om det är brist på familjehem i Stockholms stad.  

Karin svarar att det råder brist på familjehem i staden, men inte 

inom Skarpnäcks stadsdelsnämnd.  

  

§ 12  

Färdplan för äldreomsorgens utveckling (Svar på remiss från KS) 

Rådet är positivt till förslaget.  

 

§ 13 

Handlingsplan för kommunens aktivitetsansvar i Stockholms stad 

2022-2024 (Svar på remiss från KS) 

Rådet har inga synpunkter. 
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§14 

Revidering av samverkansavtal med SISAB gällande 

utbildningslokaler (Svar på remiss från KS) 

Rådet frågar om det finns en risk för hyreshöjningar av lokaler 

nyttjade av pensionärsorganisationer.  

Karin svarar att skrivelsen endast gäller utbildningslokaler. 

 

§ 15 

Strategi för idrottsanläggningar (Svar på remiss från KS) 

Rådet har inga synpunkter. 

 

I samband med ärendet ställer rådet en fråga om möjlighet att 

arrangera aktiviteter i form av gåfotboll.  

Karin svarar att frågan med fördel kan beredas gemensamt, 

överenskommelse om att återkomma till frågan framöver. 

 

§ 16 

Stadsgemensam visselblåsarfunktion (Svar på remiss från KS) 

Rådet är positivt till förslaget. 

 

§ 17 

Handlingsplan för främjande av psykisk hälsa genom fysisk aktivitet 

bland ungdomar i Stockholms stad (Svar på remiss från KS) 

Rådet är positivt till förslaget. 

 

§ 18 

Reviderad framkomlighetsstrategi (Svar på remiss från KS) 

Rådet anser, i likhet med förvaltningens remissvar, att 

framkomligheten för gående i ytterstaden behöver prioriteras.  

Vidare anser rådet att framkomlighetsstrategin borde ha mer fokus 

på gående och i viss mån även biltrafik.  

  

§ 19 

Motion (Fi) om att starta ett fritidshjälpmedelbibliotek för en jämlik 

fritid (Svar på remiss från KS) 

Rådet har inga synpunkter.  

 

§ 20 

Vägledning för jordbruksmark i den fysiska planeringen i 

Stockholms län, KS 2022/48 

Rådet har inga synpunkter. 
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§21 Patientsäkerhetsberättelse 2021 

Rådet framför att det var intressant läsning, positivt att 

verksamheterna har en ambitiös målsättning.  

 

Rådet frågar hur Hemmet för gamla arbetar mot fall.  

Karin svarar att MAS och MAR har fått i uppgift att förstärka det 

fallförebyggande arbetet.  

 

§ 22 Samverkansöverenskommelse mellan Skarpnäcks 

stadsdelsförvaltning, lokalpolisområde Globen, Region Stockholm, 

utbildningsförvaltningen och trafikkontoret 

Rådet är positivt. 

 

7. Rapporter 

 

Leif Karlsson informerar om att PRO i Kärrtorp har flyttat in i 

lokalerna på nytt och välkomnar samtliga till öppet hus, lördag 12 

mars kl. 11-14.  

 

Karin informerar om att förvaltningens säkerhetssamordnare Sanna 

Halfdan kan besöka pensionärsföreningarna för att prata om 

säkerhets- och trygghetsfrågor. Vid intresse kan kontakt tas med 

Sanna via mejl: sanna.halfdan@stockholm.se  

 

8. Övriga frågor- *balanslistan 

 

Önskemål om framtida besök på Hemmet för gamla ligger kvar på 

balanslistan.  

Karin föreslår ett besök närmre sommaren.    

 

 

 

Justeras: 

 

 

Ordförande Magnus Brattström  

 

 

Vice ordförande Clarence Kopparberg 

 

 

Sekreterare Isabelle Wall 


